

ST. FRANCIS' CANOSSIAN COLLEGE
嘉諾撒聖方濟各書院
S1 Discretionary Places 中一自行分配學位申請(2026-2027)
Notes to Applicants 申請須知

1. All applications must be submitted by hand to the General Office or via the SSPA e Platform.
中一自行分配學位申請可透過本校校務處或透過「中一派位電子平台」遞交。
2. The application period is from 2 January 2026 (Friday) to 16 January 2026 (Friday).
2026 年 1 月 2 日（星期五）起接受申請；截止日期為 2026 年 1 月 16 日（星期五）。
3. The Application Form for S1 Discretionary Places (2026-2027) with the following supporting documents shall be submitted:
提交中一自行分配學位申請表（2026-2027）時須附以下文件：
 - ☐ Application Form for S1 Discretionary Places (provided by the Education Bureau)
 - ☐ A photocopy of HKID Card of the applicant **or** a photocopy of birth certificate
身份證或出生證明副本
 - ☐ One self-addressed envelope (stamped or postage prepaid)
一個回郵信封（附郵票或郵資已付）
 - ☐ Photocopies of Primary 4, 5 & 6 school reports (Primary 6 result can be submitted at a later stage if it is not ready)
學校成績表副本 – 小四、小五、及小六（小六成績表可後補）
 - ☐ Photocopies of participation and achievement in extra-curricular activities and services
校內服務獎項及傑出表現的相關證明文件副本

Recommendation letters from the primary school are **not** required.
毋須附上小學推薦信。
4. School Office Hours 校務處辦公時間：
Monday to Friday 星期一至五 8:30 a.m. – 4:30 p.m.
Saturday 星期六 8:30 a.m. – 11:30 a.m.
5. Applicants will be invited to attend an interview on 7 March 2026 (Saturday), with 14 March 2026 (Saturday) as the fallback date in case of postponement.
申請人需於 2026 年 3 月 7 日（六）在本校進行面試。備用日期為 2026 年 3 月 14 日（六）。
6. Applicants will be notified of the interview arrangements no later than 9 February 2026 (Monday).
申請人將於 2026 年 2 月 9 日（一）或以前獲得有關面試安排通知。
7. Applicants and parents/guardians are reminded not to offer any actual or perceived advantages to any school staff in connection with their applications.
申請人及家長請注意，切勿向本校教職員提供任何利益，以獲取入學優勢。

Disclaimer 免責聲明：

In case of any discrepancy, the information on the official webpage shall prevail.
如有任何差異，概以官方網頁所載資訊為準。